博大集团宝乐莎市富丽花园项目正式开工了!

博大集团宝乐莎市富丽花园项目位于宝乐莎城市公园中心地带,紧邻轻轨车站和著名 Dix30 商业中心,该项目未来的住户既可以享受交通和服务的各种便利,又可以拥有无可 比拟的居住环境。房产增值潜力无限。

经过3年的努力,我们终于得到了期待已久的建筑许可证,博大集团富丽花园项目于近期 正式开工了!



可以想象,小区建成后,青草绿地环绕,距离Marcelle-Gauvreau小学和蒙大新校区仅有一步之遥,穿过城市公园就是南岸最大的商圈DIX30,步行即达轻轨站。

让我们共同期待和见证,富丽花园变成宝乐莎市掌上明珠。



私人定制,省时省钱高质的成本建设。

作为博大集团的一员,Lawrence建筑公司秉承着诚信至臻的理念,致力于为客户建设高端品质、现代化设计的住宅。从施工前期的房屋设计、工期规划、预算管理,到施工中期的施工现场管理,以及施工后期的验收入住,住宅质量保证(GCR)等,Lawrence建筑公司始终将客户的需求放在首位,将客户期待变为现实。

致电Lawrence建筑公司请拨打: 438-929-3188

地址: 50, boul. Taschereau, #215, La Prairie, QC, J5R 4V3



The First Home Construction Has Officially Started in Broad Group's Brossard-sur-le-parc Project!

A few steps away from REM station and the famous Quartier Dix30, the large <u>Brossard-sur-le-parc (Broad Group)</u> real estate project is located in the middle of the large Urban Park. Future residents will not only be able to benefit from various transport and service amenities, but also from an incomparable living environment.

After 3 years of planning and hard work, we finally acquired our long-awaited building permit. The construction of the Broad Group Brossard-sur-le-parc project started officially!



Surrounded by green space and beautiful lakes, steps away from Marcelle-Gauvreau primary school and the new campus of the University of Montreal, walking distance from REM, Brossard-sur-le-parc is part of nature and art, giving its residents a peaceful, active and dynamic life.

Brossard-sur-le-parc will be among the most sought after. Let's witness together.



Customized Design. Save Time. Save Money. High Quality. Cost Construction

As an integral part of Broad Group, Lawrence Construction focuses on new residential construction. The vision of the company is to provide modern, highend products, turning clients' expectations into reality. From design, scheduling and budgeting at the pre-construction stage, to quality control, safety and onsite management at the construction stage, to client satisfaction and GCR warranty at the post-construction stage, Lawrence Construction prioritizes the customers' needs, keeping them up to date throughout the whole process from start to finish. Lawrence Constructions' work is reflected by integrity and transparency, as the company always strives to deliver the best service possible.

To call Lawrence Construction, please dial **438-929-3188**.

For more inforamtion, please visit: **50, boul. Taschereau, #215 La Prairie, QC, J5R 4V3**



Broad Group

190-3755 place de Java, Brossard Quebéc, J4Y 0E4

Tél.: 450-659-9288 / 438-929-3188

Fax: 450-659-3688 info@broadgroup.ca

Wechat: BroadGroup-Canada

Ce courriel a été envoyé à {{ contact.EMAIL }}

Nos données indiquent que vous souhaitez recevoir des mises à jour. Si vous ne souhaitez plus en recevoir, veuillez cliquer sur

Se désinscrire



© 2020 博大集团 Broad Group